
Radny Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 06.06.2021 r.  

Łukasz Chmielewski 

 

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 
 

 

ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: monitoringu miejskiego.  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracam  się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Jaka jest łączna liczba kamer z monitoringu miejskiego w Gliwicach i kto jest ich 

właścicielem? 

2. Kto je obsługuje i z jakiego tytułu? 

3. Kto je serwisuje i z jakiego tytułu? 

4. Jakie Miasto Gliwice ponosi koszty w skali roku (na przykładzie lat 2019, 2020) na 

obsługę monitoringu?  

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

 

Łukasz Chmielewski  

 

 


